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NOU NOTARI DE LA ROCA DEL VALLES 

Quan hom sent la parau-
la " N O T A R I " , automàtica-
ment pensa que no serveix 
per gran cosa, i que com diu el 
refrany: "cada cop que donc 
la mà a un notori se'm buiden 
les butxaques". A ixò no és 

. del to t cert, puix que la per-
sona que exerceix aquest ofici, 
està per resoidre eis problè-
mes que la gent li planteja 
i sobretot pel tracte humà. 

Per que la gent de La 
Roca estigui minimament in-
formada sobre aquest afer, 
hem tingut el piaer de poder 
estar al despatx de notaría 
del pöble i xerrar una estona 
amb el nou notari. 

Nom: Josep LIuis Cria-
do Barragan. 

Edat: 29 anys. 
LIoc de naixement: An-

dújar (Jaén) 
Estât civil : solter. 
Estudis cursats: Dret, 

Economiques i Notarla. 

Qué el va incitar a estudiar 
notaria? 

Principalment i el més 
important el tracte humà que 
tens amb la gent a V exercir 
aquesta feina, i també conèi-
xer eis problèmes d' algunes 
persones i poder resoldre 'la. 

Qué r ha fet venir a La Roca? 
Una circumstància molt 

curiosa: jo és la primera vega-
da que treballo com a notari, 
i ho faig en un Hoc que és la 
primera vegada que en té. 
Això significa començar de 

zero sense cap mena d' ajud. 
A més això va Itigat a que La 
Roca està prop d' una gran 
ciutat com és Barcelona. 

Durant aquest curt perioda 
de temps que porta fent de 
notari a La Roca, ha tingut 
algún problema? 

De problèmes gairebé 
ningún, al contrari, tot han 
sigut satisfaccions. Excepte un 
petit fet que m ' ha molestat 
una mica: quan jo havia en-
viât una carta de salutació a 
diverses personalitats del po-
blé, n' hi ha hagut una que 
m ' ha enviat una resposta de-
manant que la propera vega-
da li enviés en català. Això 
em va molestar una mica 
perqué jo vine de fora de Ca-
talunya i no domino el català, 
verò apart d' això no he 
tingut cap trava. 

Quina impressió li ha causat 
La Roca com a pöble, qué en 
pensa? 

Bona, molt bona, penso 
que és un pöble molt maco 
on hi reina la tranquilitat, hi 
ha bona gent, i molt bon 
paisatge, precisament desde la 
finestra del meu despatx de 
notaria, gaudeixo d'una vista 
força maca. 

Quines atencions ha rebut 
de l'Ajuntament? 

M' han rebut molt bé, 
i també m ' han tractat molt 
bé, eis hi dono les gracies i 
sobretot eis hi dono al Sr. 
Joan Tena que m' ha dedicat 

moites atencions. 

El Sr. Criado ens ha ex-
plicat una mica en què consis-
tía concretament fer de nota-
ri, i a continuació ho resumim 
en poques paraules pel qui es-
tigui interessat en aquest tema. 

Les dues paraules que 
definirien més bé aquest ofici 
són: "traete humà". Però dins 
d ' aquest concepte-hi ha molt 
més del que aparentment 
sembla. També és el resoldre 
problèmes que et planteja la 
gent, o sigui ajudar a la gent 
en els problèmes jurídics, com 
és el cas de I ' aspects econo-
mic. Els tipus de problèmes 
que hom pot plantejar dins 
r aspecte juri'dico-econòmic 
van desde herències a usu-
fructes, propietats de terrenys, 
vendes, etc. 

La NOTARIA precisa-
ment, és una institució dedica-
da a la confiança amb la gent, 
i el notari és intermediari, que 
no fa falta que sigui un savi, 
ni res per I ' estil, sols has de 
ser una bona persona, disposa-
da a ajudar i a aconsellar bé a 
la gent. Un notari està per 
servir a la gent, perqué sense 
ells no es podrien fer moites 
coses. 

S.L. i J.B. 
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